
Vedlegg 5. Mottatt forslag vedrørende gatebelysning. 
 
Fra: Wenche Karin Sunde <wenche.sunde@gmail.com> 
Sendt: søndag 27. juni 2021 08:17 
Til: lussevika@hotmail.com <lussevika@hotmail.com> 
Emne: Belysning av vei  
  
Sak til årsmøtet 
 
Dette har vært diskutert for mange år siden og ble nedstemt av de som var til stede på årsmøtet.  
Vi synes i grunnen dette er en styresak - at styret sier ja eller nei til dette og ikke et fåtall av de 
medlemmene som er til stede på årsmøtet.  
 
Mvh Wenche K. Sunde 
           Jan Terje Ullenes  
 
 
SVAR: Det ligger uttak for gatebelysning langs hovedveien ned til havna. Styret vil i løpet av 
kommende periode innhente kostnadsoverslag og vurdere finansiering av et slikt tiltak. 
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